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Toelichting:
Op 9 mei maakte de Provincie bekend dat zij vasthouden aan een ‘groene’ dijk ten oosten
van St. Annaland. Tijdens de dijkversterking van maart 2013 tot november 2013 zal een
verharde onderhoudsweg worden aangelegd die vervolgens weer begroeid wordt. Daarmee
wordt de onderhoudsweg ongeschikt voor fietsers.

Veel Tholenaren, waaronder de dorpsvereniging Sint-Annaland, de watersportvereniging en
de gemeente Tholen, zouden echter de komst van een buitendijks fietspad verwelkomen.
Zelfs de natuurvereniging staat hier niet negatief tegenover maar doet deze zomer eerst
onderzoek naar de mogelijke verstoring voor vogels.

De SP-fractie heeft de volgende vragen:

1. Onderschrijft het College van Gedeputeerde Staten met betrekking tot het
openstellen van buitendijkse wegen de zegswijze ‘Open waar het kan, dicht waar het
moet’? Zo nee, waarom onderschrijft het College dit niet?

2. Waarom heeft het College van Gedeputeerde Staten het onderzoek van de
natuurvereniging Tholen niet afgewacht? Mocht uit dit onderzoek blijken dat een
openstelling van het dijkvak niet leidt tot extra verstoring, is het College dan bereid
om alsnog een verharde buitendijkse onderhoudsweg toe te staan waarop gefietst
kan worden?

3. In hoeverre kan het onderzoek van de natuurvereniging nog van invloed zijn op het
genomen besluit? Immers staat de mogelijkheid om beroep aan te tekenen bij de
Raad van State slechts open tot en met 21 juni 2012 en er is een gerede kans dat het
genoemde onderzoek dan nog niet voltooid is.

4. Tijdens de Statenvergadering van 9 maart 2012 heeft Gedeputeerde Heijning
toegezegd dat het College verder onderzoek zal doen en met een allesomvattend
plan komt waarin per geval gekeken wordt naar de beste oplossing. Dit was voor de
SP-fractie reden om haar motie niet in te dienen. Wanneer mogen de Provinciale
Staten dit plan verwachten? Loopt het College van Gedeputeerde Staten nu niet
(wederom) voor de muziek uit door onomkeerbare besluiten te nemen?
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